

Q&A - CONSTRUCTION AND DELIVERY OF FLOATING JETTIES FOR SAR 1700 VESSELS

Fourniture

SUPPLY CONTRACT NOTICE - international
open call for tenders

**CONSTRUCTION AND DELIVERY OF FLOATING
JETTIES FOR SAR 1700 VESSELS**

PUBLICATION REFERENCE : 202509

Please find below and in the enclosure the answers to the questions received in regard to the above-mentioned call for tender.

DÉBUT DE DÉPÔT

DATE LIMITE DE RÉPONSE

BUDGET DU MARCHÉ

DURÉE DU PROJET

6 Mois

Do you have plans for the works to be carried out and/or installation sites?

Installation plans and locations are confidential information.

Subject to End user's approval, confidential information useful to technical and financial offer would be communicated to candidates who request it, subject to the prior signing of a confidentiality agreement (Annex V - Non-disclosure commitment).

Can you tell me if this contract is subject to French regulations?

The tender is subject to CIVIPOL's Procurement Guide and the contract to be concluded will be subject to French law, which does not exclude the possibility that the contractor may occasionally have to comply with precise legal and regulatory requirements imposed by the Egyptian authorities.

Additional information

The plans of the installation sites were requested from the ultimate recipient.

As of April 17, 2025, no additional

Zone d'intervention

Afrique



	information is available for the drafting of financial offers.
Avez-vous des plans des ouvrages à réaliser et / ou des sites d'installation ?	Les plans et lieux d'installation sont des informations confidentielles. Les informations confidentielles utiles à la formalisation d'une offre technique et financière adaptée seront communiquées aux candidats qui en font la demande, sous réserve de la signature préalable d'un accord de confidentialité (Annex V - Non disclosure commitment).
Pouvez-vous me dire si ce marché est soumis aux règlements français ?	La consultation est soumise au Guide de passation des marchés de CIVIPOL et le marché à conclure sera soumis au droit français, ce qui n'exclut pas que son titulaire ait ponctuellement à se conformer à des exigences légales et réglementaires précises, imposées par les autorités égyptiennes.
Information complémentaire	Les plans des sites d'installation ont été demandés au bénéficiaire final. En date du 17 avril 2025, aucune information complémentaire n'est mise à disposition pour la formalisation des offres financières.